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BRM.0002.16.2019 
Protokół Nr XVI/19 

z XVI sesji Rady Miejskiej w Rynie 
odbytej w dniu 27 listopada  2019 roku 

 
 

Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy  przy ul. Ratuszowej 2 w Rynie  w 
godz.15:00 do 16:00. 

 
 W obradach uczestniczyli: 

-     Radni Rady Miejskiej 
      -     Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Jarosław Filipek 
      -     Sekretarz Gminy - Monika Chyła   
      -     Radca Prawny    - Teresa  Dąbrowska 
      -     Skarbnik Gminy  -  Agnieszka Kozłowska – Budka 
      -     Pracownik UMiG - Wiesława Wachowska  
      -     Kierownicy Jednostek Organizacyjnych 
      -     Mieszkańcy Miasta i Gminy  
 
    
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 30 października br. 
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w okresie   
    między sesjami. 
5. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między sesjami. 
6. Informacja w zakresie bezpieczeństwa i porządku publicznego   na terenie Miasta i Gminy.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości. Druk 1 
8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta  - przyjmowanej jako podstawa   
    obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Ryn. Druk 2 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości niezabudowanej,   
   oznaczonej nr 188/43, położonej na terenie miasta Ryn. Druk 3 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
      Miasta Ryn w części obejmującej działki o nr geodezyjnych 35/17, 35/15 oraz fragment działki    
      31/19. Druk 4 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu    
      zagospodarowania przestrzennego Miasta Ryn w części obejmującej działki o nr    
      geodezyjnych 90/24, 90/25, 90/26, 90/27, 90/28. Druk 5 
12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania   
      Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Ryn w 2020r. Druk 6 
13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na    
      terenie Gminy Ryn na 2020r. Druk 7 
 14. Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia  „ Rocznego programu  współpracy z organizacjami    
       pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia   
       2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie Gminy Ryn na rok   
       2020.Druk 8  
15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  Nr XLVIII/350/18 Rady Miejskiej w Rynie z dnia 29   
      sierpnia 2018r. w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów   
      alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży tych napojów na terenie gminy Ryn. 
      Druk 9 
16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek opłaty miejscowej oraz zasad i sposobu jej  
      poboru. Druk 10 
17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz zasad jej     
      ustalania, poboru i terminów płatności. Druk 11 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład  
      mieszkaniowego zasobu Gminy Ryn. Druk 12 
19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2019r. Druk  13 
20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata  
      2019-2026. Druk  14 
21. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.    
22. Zamknięcie posiedzenia.                           

 
Ad.1  Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził 
prawomocność obrad, w których  uczestniczyło 14 radnych. Nieobecna radna Pani B. Bojarska. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.2. Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad – nie zgłoszono 
wniosku o  zmianę porządku obrad. 
 
Ad.3  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 30 października br. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie przyjęcie protokółu z 
poprzedniej sesji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-
Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Beata Barbara Bojarska 
 
Ad.4 Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w    
         okresie między sesjami. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że: 
1/ 5 listopada - nastąpiło symboliczne przekazanie policji w Rynie kluczyków do garażu 
sfinansowanego ze środków gminy 
2/  8 listopada uczestniczył w obchodach Święta Niepodległości w Przedszkolu Samorządowym w 
Rynie  
3/ Stowarzyszenie „ Ratujmy Mazury” zwróciło się się z prośbą o zajecie stanowiska w sprawie 
apelu dotyczącego wstrzymania prac związanych z budową drogi ekspresowej S-16 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - odczytał projekt oświadczenia Rady Miejskiej w 
Rynie w sprawie poparcia apelu Inicjatywy Społecznej Ratujmy Mazury. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie powyższy projekt. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska, większością głosów, podjęła powyższe 
oświadczenie. Oświadczenie – w załączeniu do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
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Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-
Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr 
Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
PRZECIW (1) 
Władysław Nowikowski 
NIEOBECNI (1) 
Beata Barbara Bojarska 
 
4/ wpłynęła uchwała Rady Powiatu  w Giżycku z  dnia 31 października popierająca działania 
zmierzające do realizacji inwestycji polegającej na przebudowie drogi wojewódzkiej nr 592 na 
odcinku Kętrzyn-Giżycko 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - odczytał projekt oświadczenia Rady Miejskiej w 
Rynie w sprawie realizacji inwestycji polegającej na przebudowie drogi wojewódzkiej nr 592 na 
odcinku Kętrzyn-Giżycko.  
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie powyższy projekt. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska, jednogłośnie podjęła powyższe 
oświadczenie. Oświadczenie – w załączeniu do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, 
Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka Owczarek, 
Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Beata Barbara Bojarska 
 
5/ odczytał pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego znak:2807-SKA.4006.734.2019 z dnia 31 
października 2019r. dotyczące stwierdzonych nieprawidłowości w oświadczeniach majątkowych 
radnych składanych według stanu na 31.12.2018r., w tym nie doręczenia zeznań rocznych za 
2018r. – pismo w załączeniu do niniejszego protokółu 
 
6/ odczytał pismo znak:BRM.0043.5.2019 z dnia 13.11.209r., które wystosował do Naczelnika 
Urzędu Skarbowego w Giżycku następującej treści: 

„ W nawiązaniu do pisma znak: 2807-SKA.4006.734.2019 doręczonego dnia 31.10.2019r. 
dotyczącego analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Miejskiej w Rynie 
według stanu na 31.12.2018r. i stwierdzenia,  że do otrzymanych przez Urząd Skarbowy 
oświadczeń majątkowych nie dołączono zeznań rocznych za 2018r. uprzejmie wyjaśniam, że z 
art.24h ust.6 ustawy o samorządzie gminnym ( tj. Dz.U. z 2019r. poz.506 ze zm.) wynika, że „ 
…Osoby, którym złożono oświadczenie majątkowe, przekazują jeden egzemplarz urzędowi 
skarbowemu właściwemu ze względu na miejsce zamieszkania osoby składającej oświadczenie 
majątkowe...”  

Z przytoczonego powyżej przepisu wynika zatem obowiązek przekazania  jedynie 
oświadczeń majątkowych, a nie zeznań o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym za 
rok poprzedni.  
Dlatego też zgodnie z art.24h ust.6 ustawy o samorządzie gminnym do  Urzędu Skarbowego 
przesłano wyłącznie oświadczenia majątkowe radnych.” - pismo w załączeniu do niniejszego 
protokółu 

 
7/ poinformował, że Radny Pan W. Nowikowski złożył nieformalny wniosek, aby korespondencja na 
posiedzenia Komisji była wysyłana za pośrednictwem programu - esesja tj. w formie elektronicznej, 
tak jak zawiadomienia na sesję. Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – stwierdził, że 
przychyla się do tego wniosku i od 1 stycznia zawiadomienia na Komisje będą wysyłane w formie 
elektronicznej. 
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Ad.5 Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między 
sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG- poinformował, że: 
1/ z Urzędu Skarbowego przyszła informacja na temat oświadczenia majątkowego Pani Dyrektor 
Szkoły, w której nie było uwag 
2/ 30-31 października – uczestniczył w spotkaniu sieci miast Cittaslow w sprawie strategii dotyczącej 
nowej perspektywy 
3/ 4 listopada – odbyło się spotkanie w sprawie budynku „ Dla zaradnych”, na którym przedstawione 
zostały ceny, jakie mogą obowiązywać , poproszono zainteresowane osoby, aby ponownie 
potwierdziły chęć   uczestniczenia w tym programie; w terminie do 12 listopada zgłosiło się 
niespełna 20 osób, w związku z tym termin został wydłużony do końca listopada 
4/ 8 listopada – uczestniczył w szkole, w uroczystościach związanych ze Świętem Niepodległości; 
dodał, że przygotowane przedstawienia zrobiły na nim bardzo duże wrażenie, zachęcił Radnych do 
udziału w takich uroczystościach 
5/ 11 listopada – uczestniczył w koncercie kończącym obchody Dni Niepodległości zorganizowanym 
przez RPEKiT , który odbył się na Zamku 
6/ 22 listopada – uczestniczył w walnym fundacji Wielkie Jeziora Mazurskie  
7/ 25 listopada - brał udział w walnym Mazurskiego Związku Międzygminnego – Gospodarka 
Odpadami dotyczącym wprowadzenia zmian w statucie. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG- zaprosił wszystkich radnych na spotkanie z przedsiębiorcami, które 
odbędzie się 4 grudnia o godz.17:00 w sali konferencyjnej urzędu. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - dodał, że 11 listopada również uczestniczył w 
koncercie zorganizowanym przez RPEKiT wieńczącym wszystkie działania dotyczące Święta 
Niepodległości. Zachęcił radnych do udziału w takich przedsięwzięciach, bo to podnosi rangę 
zdarzenia. Podziękował Pani Dyrektor RPEKiT oraz pracownikom za przygotowanie koncertu.  
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że OSP w Rynie otrzymała już nowy samochód 
strażacki , który został wprowadzony do Rynu przez wszystkie samochody będące na wyposażeniu 
OSP, co można zobaczyć na telebimie. Dodał, że oficjalne przekazanie samochodu odbędzie się 14 
grudnia o godz.12:00.  
 
Ad.6 Informacja w zakresie bezpieczeństwa i porządku publicznego   na terenie Miasta i 
Gminy.  
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – stwierdził, że mimo zaproszenia na sesję nie dotarł 
przedstawiciel policji w związku z tym zaproponował przełożenie tego punktu na następną sesję. 
 
Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości. Druk 1 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pan K. Jarosz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
ustalenia stawek podatku od nieruchomości. Druk 1 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych. 
Uchwała Nr XVI/107/19 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, 
Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka Owczarek, 
Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Beata Barbara Bojarska 
 
 
Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta  - przyjmowanej jako podstawa   
        obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Ryn. Druk 2 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że Warmińsko- 
Mazurska Izba Rolnicza  negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Pan K. Jarosz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
w sprawie obniżenia ceny skupu żyta  - przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na 
obszarze Gminy Ryn. Druk 2 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych. 
Uchwała Nr XVI/108/19 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, 
Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka Owczarek, 
Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Beata Barbara Bojarska 
 
Ad.9  Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości  
         niezabudowanej, oznaczonej nr 188/43, położonej na terenie miasta Ryn. Druk 3 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że w planie 
zagospodarowanie przestrzennego teren ten został przeznaczony pod zieleń. 
 
Pan K. Jarosz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej nr 188/43, położonej na 
terenie miasta Ryn. Druk 3 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych. 
Uchwała Nr XVI/109/19 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
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Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, 
Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka Owczarek, 
Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Beata Barbara Bojarska 
 
Ad.10  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania   
           Przestrzennego  Miasta Ryn w części obejmującej działki o nr geodezyjnych 35/17,   
           35/15 oraz fragment Działki 31/19. Druk 4 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że projekt dotyczy 
działki położonej przy szkole  dzierżawionej zakład rybacki, który zamierzał tam wybudować 
smażalnię. W związku z tym, że został zmieniony plan zagospodarowania przestrzennego na tym 
terenie, po zmianie planu, nie można było już nic budować. Zakład rybacki, jeszcze w poprzedniej 
kadencji, zwrócił się o to, aby w zamian za tą działkę dać im inną. Nie było na to zgody Rady.  
W związku z tym zaproponował, aby w tej części zmienić plan zagospodarowania przestrzennego, 
aby umożliwić wypełnienie umowy, która obowiązuje między nami, a zakładem rybackim.  
Zakład rybacki zapowiada też, że będzie dochodził odszkodowania. Po przyjęciu przez Radę 
uchwały nie będzie żadnych przeszkód, aby rozpoczęli planowaną inwestycję. 
 
Pan K. Jarosz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zmiany miejscowego planu zagospodarowania Przestrzennego  Miasta Ryn w części obejmującej 
działki o nr geodezyjnych 35/17, 35/15 oraz fragment Działki 31/19. Druk 4 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych. 
Uchwała Nr XVI/110/19 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, 
Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka Owczarek, 
Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Beata Barbara Bojarska 
 
Ad.11  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego    
           planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Ryn w części obejmującej działki o   
           nr  geodezyjnych 90/24, 90/25, 90/26, 90/27, 90/28. Druk 5 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że w planie 
zagospodarowania przestrzennego istnieje tam zabudowa do 14 m wysokości oraz do trzech 
kondygnacji. To jest niekorzystny zapis, dlatego jest propozycja zmiany, aby można było postawić 
tam trochę wyższy budynek tj. o czterech kondygnacjach i wysokości 18 m. 
 
Pan K. Jarosz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Miasta Ryn w części obejmującej działki o nr  geodezyjnych 90/24, 90/25, 90/26, 90/27, 90/28.  
Druk 5 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych. 
Uchwała Nr XVI/111/19 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-
Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Beata Barbara Bojarska 
 
Ad.12  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i  
            Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Ryn w 2020r. 
            Druk 6 ze zmianą 
 
Pani W. Wachowska – pracownik UMiG – przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pani J. Kryńska-Cieśla – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i 
Zdrowia poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ze zmianą. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych na terenie 
Gminy Ryn w 2020r. Druk 6 ze zmianą 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych. 
Uchwała Nr XVI/112/19 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-
Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Beata Barbara Bojarska 
 
Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania    
          Narkomanii na  terenie Gminy Ryn na 2020r. Druk 7 ze zmianami 
 
Pani W. Wachowska – pracownik UMiG – przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pani J. Kryńska-Cieśla – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i 
Zdrowia poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ze zmianami. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na  terenie Gminy Ryn na 2020r. Druk 
7 ze zmianami 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych. 
Uchwała Nr XVI/113/19 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-
Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Beata Barbara Bojarska 
 
 
Ad.14  Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia  „ Rocznego programu  współpracy z        
           organizacjami  pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3    
           ustawy z dnia 24 kwietnia  2003 r. o działalności pożytku publicznego i o    
           wolontariacie na terenie Gminy Ryn na rok 2020.Druk 8 ze zmianą 
 
Pani W. Wachowska – pracownik UMiG – przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – dodał, że ogłoszone konsultacje zorganizowane w sprawie 
programu nie cieszyły się zainteresowaniem.  
 
Pani J. Kryńska-Cieśla – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i 
Zdrowia poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ze zmianą. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
uchwalenia  „ Rocznego programu  współpracy z organizacjami  pozarządowymi oraz podmiotami, o 
których mowa w art. 3 ust. 3  ustawy z dnia 24 kwietnia  2003 r. o działalności pożytku publicznego i 
o wolontariacie na terenie Gminy Ryn na rok 2020.Druk 8 ze zmianą 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych.  
Uchwała Nr XVI/114/19 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-
Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Beata Barbara Bojarska 
 
Ad.15 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  Nr XLVIII/350/18 Rady Miejskiej w Rynie  
          z dnia 29 sierpnia 2018r. w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na   
          sprzedaż napojów  alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży tych   
          napojów na terenie gminy Ryn.  Druk 9 ze zmianami 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że projekt zakłada 
zwiększenie z 20 do 25 metrów odległości od punktu sprzedaży alkoholu do obiektów zawartych w 
uchwale. Projekt zawiera też możliwość okazjonalnej sprzedaży alkoholu podczas imprez 
plenerowych. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – przypomniał, że paragraf 2 uchwały został uchylony 
przez wojewodę w ramach nadzoru. 
 
Pani J. Kryńska-Cieśla – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i 
Zdrowia poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ze zmianą. 
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Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały   
zmieniającej uchwałę  Nr XLVIII/350/18 Rady Miejskiej w Rynie  z dnia 29 sierpnia 2018r. w sprawie 
ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na  sprzedaż napojów  alkoholowych oraz zasad 
usytuowania miejsc sprzedaży tych napojów na terenie gminy Ryn.  Druk 9 ze zmianami 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych.  
 
Uchwała Nr XVI/115/19 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-
Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Beata Barbara Bojarska 
 
Ad.16 Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek opłaty miejscowej oraz zasad i   
          sposobu jej  poboru. Druk 10 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pan K. Jarosz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
określenia stawek opłaty miejscowej oraz zasad i  sposobu jej  poboru. Druk 10 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych.  
Uchwała Nr XVI/116/19 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-
Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Beata Barbara Bojarska 
 
 
Ad.17  Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz  
           zasad jej ustalania, poboru i terminów płatności. Druk 11 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pan K. Jarosz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz  zasad jej ustalania, poboru i terminów płatności. 
Druk 11 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych.  
Uchwała Nr XVI/117/19 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-
Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Beata Barbara Bojarska 
 
Ad.18 Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład  
          mieszkaniowego zasobu Gminy Ryn. Druk 12 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. Wyjaśnił, że chodzi o zwiększenie  
progu dochodowego osób, które chciałby się ubiegać o przydział lokalu. Zliberalizowany został też 
punkt dotyczący mieszkań „Dla zaradnych”. Podniesiony został do 50 lat wiek osób, które mogą się 
ubiegać o takie mieszkanie. Wpisany został dodatkowy punkt pozwalający Burmistrzowi, w 
przypadku braku pełnej obsady chętnych na te lokale, przydzielenie tych mieszkań osobom, które z 
jakichś powodów nie spełniają wymogów. Po to, żeby gmina nie ponosiła kosztów utrzymywania 
pustych mieszkań. 
 
Pan K. Jarosz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Ryn. Druk 12 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych.  
Uchwała Nr XVI/118/19 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-
Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Beata Barbara Bojarska 
 
Ad.19 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2019r. Druk  13 
 
Pani A. Kozłowska-Budka – Skarbnik Gminy – przedstawiła proponowane zmiany do budżetu. 
 
Pan K. Jarosz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zmian budżetu gminy Ryn na 2019r. Druk  13 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych.  
Uchwała Nr XVI/119/19 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokółu. 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-
Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Beata Barbara Bojarska 
 
Ad.20 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na   
          lata  2019-2026. Druk  14 
 
Pani A. Kozłowska-Budka – Skarbnik Gminy – przedstawiła proponowane zmiany do budżetu. 
 
Pan K. Jarosz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata  2019-2026. Druk  14 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych.  
Uchwała Nr XVI/120/19 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-
Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Beata Barbara Bojarska 
 
Ad.21 Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.    
 
Pani J. Kryńska-Cieśla – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i 
Zdrowia przedstawiła wniosek Komisji z 27.11.2019r.:  
„ o wystąpienie do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Odział w Olsztynie  celem 
ustawienia przy drodze krajowej nr 59 w Rynie na ul. M. Kopernika  - przy skrzyżowaniu z ulicą 
Zieloną - znaku T-16 -  straż wyjazd –  tj. tabliczki wskazującej miejsce wyjazdu pojazdów 
uprzywilejowanych. Ułatwi to wyjazd strażaków do zdarzeń, poprawi bezpieczeństwo użytkowników 
ruchu drogowego”. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie powyższy wniosek. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został podjęty jednogłośnie, w obecności 14 
radnych.  
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-
Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka 
Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
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NIEOBECNI (1) 
Beata Barbara Bojarska 
 
Pani E. Fitza serdecznie zaprosiła na „ Ryński Konkurs Piosenki”, który odbędzie się 29 listopada  
o godz. 16:30 , w sali widowiskowej przy ul. Szkolnej 1. Dodała, że w konkursie wystąpią dzieci 5 
letnie i starsze, dlatego warto posłuchać, co dzieci chcą nam zaprezentować. 
 
 
Ad.22 Zamknięcie posiedzenia.                           

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Rynie Przewodniczący Rady 
zamknął obrady. 
 
                                                                                         Przewodniczący Rady Miejskiej w Rynie 
Protokółowała:                                                         
Bożena Dybała                                                                             Juliusz Brant 

 

 


